



**AIRCRAFT MAINTENANCE ORGANISATION
APPROVAL CERTIFICATE**

شهادة التصريح لمؤسسة صيانة الطائرات

Reference:

ALD/AIR/8/5.72

المرجع:

Pursuant to the National Regulations for the time being in force and subject to the conditions specified below, the Civil Aviation Affairs hereby certifies:

وفقاً للأنظمة الوطنية المعمول بها حالياً والخاضعة للشروط المذكورة أدناه فإن شؤون الطيران المدني تفتيد أن :

EGYPTAIR MAINTENANCE AND ENGINEERING (EgyptAir M&E)

As a maintenance organization approved to maintain the products listed in the attached approval schedule and to issue the related certificates of release to service using the above approval reference at the following location.

بصفتها مؤسسة مصرح لها لصيانة المنتجات الواردة في جدول الموافقات وإصدار الشهادات اللازمة من خلال استخدام مرجع الموافقة أعلاه في الموقع التالي:

**MEDINA STATION
PRINCE MOHAMMAD BIN ABDUL AZIZ INTERNATIONAL AIRPORT (MED)
KINGDOM OF SAUDI ARABIA**

CONDITIONS

- 1) This approval is limited to that specified in the scope of work section of the approved maintenance organisation exposition, and
- 2) This approval requires compliance with the procedures specified in the approved maintenance organisation exposition, and
- 3) This approval is valid whilst the approved maintenance organisation remains in compliance with ANTR and any Amendment thereto.
- 4) Subject to compliance with the foregoing conditions this approval shall remain valid until specified date of expiry unless the approval has previously been surrendered, superseded, suspended, or revoked.

الشروط

- 1) يقتصر هذا التصريح على تلك الأعمال المحددة في الجزء المعني من كتيب الإجراءات المعتمد والتابع لمؤسسة صيانة الطائرات، و
- 2) يتطلب هذا التصريح التقيد بالإجراءات المبينة في كتيب الإجراءات المعتمد والتابع لمؤسسة صيانة الطائرات، و
- 3) يبقى هذا التصريح صالحاً ما دامت المؤسسة تتقيد بالأنظمة الفنية للملاحة الجوية أو بأي تعديل يطرأ عليها.
- 4) شريطة التقيد بالشروط الواردة، سوف تستمر صلاحية هذا التصريح حتى تاريخ الانتهاء المحدد لها إلا إذا تم التنازل عنه، أو إبطاله، أو تعليقه، أو إلغاؤه.



Authorised Signature

Date of Initial Issue : 17 April 2017

Date of Revision : ---



APPROVAL SCHEDULE

 Organisation Name : Egypt Air Maintenance and Engineering, Medina, K.S.A.

 Reference : ALD/AIR/8/5.72

CLASS	RATING	LIMITATION	BASE	LINE
AIRCRAFT	A1 Aeroplanes above 5700 kg	Airbus A319/A320/A321 Airbus A330	-	X

This approval schedule is limited to those products and activities specified in the scope of work section contained in approved Bahrain CAA Supplement:

 Reference: MOE Supplement No. 11

Authorised Signature

Date of Initial Issue : 17 April 2017

Date of This Issue : 21 March 2018

Date of Expiry : 30 April 2019